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Vragen van het lid Thieme (PvdD) aan de Staatssecretaris van Economische 
Zaken over gefokte fazanten voor de jacht (ingezonden 13 maart 2014). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Coryza-besmet bedrijf is fazantenkwekerij»?1 

Vraag 2
Is het waar dat het bedrijf fazanten fokt ten behoeve van de «jacht en de 
consumptie»? 

Vraag 3
Hoe beoordeelt u het feit dat een bedrijf fazanten fokt ten behoeve van de 
jacht, terwijl het uitzetten van dieren voor de jacht in Nederland verboden is? 

Vraag 4
Hoe beoordeelt u het feit dat consumenten bij de poelier «wild» kopen 
waarvan niet duidelijk is of het om gefokte dieren gaat, of dieren die buiten 
zijn opgejaagd doodgeschoten, of allebei? 

Vraag 5
Bent u bereid te komen tot een etiketteringsplicht, zodat in alle gevallen voor 
de consument duidelijk is waar het wild precies vandaan komt? Zo nee, 
waarom niet? Zo ja, op welke termijn en wijze? 

Vraag 6
Bent u bereid een fokverbod in te stellen voor fazanten die worden ingezet 
als handtamme schietschijven voor jagers in binnen- of buitenland? Zo nee, 
waarom niet? Zo ja, op welke termijn en wijze?

1 Coryza-besmet bedrijf is fazantenkwekerij Boerderij 11-3-2014
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